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§ 7
Skrivelse om fler meddelandetavlor inom Östermalm. 
ÖST 2019/728

Beslut 
Östermalms stadsdelsnämnd beslutar att utöver föreslagna 
uppsättningar av meddelandetavlor även sätta upp en tavla vid 
Docentbacken.

Sammanfattning av ärendet 
I skrivelsen föreslås att förvaltningen ska ges i uppdrag att sätta upp 
fler meddelandetavlor på Östermalm, då detta främjar 
sammanhållningen mellan medborgarna samt möjliggör till ett 
starkare föreningsliv och i förlängningen även till en starkare 
demokrati.

Yrkande
Andréa Hedin m.fl. (M), Birgit Marklund Beijer m.fl. (S), Jaime 
Barrios m.fl. (V), Mats Hasselgren m.fl. (L), Vivianne Gunnarsson 
m.fl. (MP), Göran Ek m.fl. (SD), Caroline Blomberg m.fl. (C) och 
Stefan Swärd (KD) lämnar en gemensamt ytkande, att utöver 
föreslagna uppsättningar av meddelandetavlor även sätta upp en 
tavla vid Docentbacken.
Med förljande motivering:
Frågan om meddelandetavlor är av intresse för såväl politiker som 
medborgare och vi välkomnar att tavlor nu kommer att sättas upp i 
Engelbrektsområdet. Förvaltningens förslag är bland annat att sätta 
upp en tavla i Ekhagen och att den tavla som Svenska 
Bostäder/SSSB satt upp är tillräcklig. Vi menar att den tavlan är 
tillgänglig endast för studenter och inte för andra boende på 
Lappkärrsberget. Vi vill i detta sammanhang påpeka att det i 
samband med bildandet av stadsdelsnämnden sattes en anslagstavla 
upp vid Docentbacken för stadsdelsnämndsfrågor. Fortfarande sitter 
två stolpar kvar där tavlan satt. Vi föreslår därför att en tavla sätts 
upp på den platsen. Vi vill samtidigt påtala att det på centrala 
Östermalm fortfarande är väldigt glest med tavlor.
 

Beslutsgång
Ordföranden ställer det gemensamma yrkandet från nämnden mot förvaltningens 
förslag till beslut och fann att nämnden beslutat i enlighet med det gemensamma 
yrkandet.
 
Birgit Marklund Beijer (S) deltar inte i beslutet.
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Handlingar i ärendet
 ÖST 2019/728-2 Svar på skrivelse om fler meddelandetavlor 

inom Östermalm
 ÖST 2019/728-1 Skrivelse om fler meddelandetavlor inom 

Östermalm.



 
Östermalms stadsdelsförvaltning
Parkmiljöavdelningen norra innerstaden

Tjänsteutlåtande
Dnr ÖST 2019/728

Sida 1 (3)
2020-01-07

Östermalms stadsdelsförvaltning
Parkmiljöavdelningen norra innerstaden
Karlavägen 104
Box 24 156
10451 Stockholm
Växel 08-508 100 00
ostermalm@stockholm.se
stockholm.se

Handläggare Till
Sofia Regnell
Telefon: 0850809021

Östermalms stadsdelsnämnd
2020-02-13

Skrivelse om fler meddelandetavlor på 
Östermalm

Svar på skrivelse från Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) och 
Marion Sundqvist m.fl. (V)

Förslag till beslut
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande.

Sammanfattning
I skrivelsen föreslås att förvaltningen ska ges i uppdrag att sätta upp 
fler meddelandetavlor på Östermalm, då detta främjar 
sammanhållningen mellan medborgarna samt möjliggör till ett 
starkare föreningsliv och i förlängningen även till en starkare 
demokrati. 

Förvaltningen håller med om att det är viktigt att invånarna kan 
kommunicera med varandra och att detta i förlängningen kan bidra 
till en starkare demokrati. Förvaltningen föreslår därför att tre nya 
tavlor vid Östra station, Ruddammen och i Ekhagen sätts upp. 
Förvaltningen har genomfört en inventering av de befintliga 
meddelandetavlorna inom stadsdelsområdet, i syfte att se vilka 
tavlor som är i dåligt skick och behöver bytas ut.

Arbetet med att byta ut och sätta upp nya tavlor kommer att 
genomföras under våren/sommaren 2020. 

Bakgrund
I oktober 2019 inkom Birgit Marklund Beijer m.fl. (S) och Marion 
Sundqvist m.fl. (V) med en skrivelse till Östermalms 
stadsdelsnämnd angående fler meddelandetavlor inom Östermalms 
stadsdelsområde. Stadsdelsnämnden beslutade på sitt sammanträde 
den 28 november 2019 att överlämna skrivelsen till förvaltningen 
för beredning.

Ärendets beredning
Parkmiljöavdelningen norra innerstaden.
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Ärendet
I skrivelsen föreslås att förvaltningen ska ges i uppdrag att sätta upp 
fler meddelandetavlor på Östermalm, exempelvis i 
Engelbrektsområdet/Ruddammen, Östra station, Humlegården och 
Lappkärrsberget/Ekhagen. I skrivelsen framförs att det är viktigt att 
medborgarna kan upplysa varandra om händelser samt bjuda in 
varandra till möten och föreningar. Detta främjar sammanhållningen 
samt möjliggör till ett starkare föreningsliv och även till en starkare 
demokrati. Även om internet erbjuder stora möjligheter för 
kommunikation så använder många människor inte internet 
dagligen, dessutom är dessa kanaler ofta privatägda, därför vore det 
önskvärt att det fanns fler offentliga forum. 

Synpunkter och förslag
Förvaltningen håller med om att det är viktigt att invånarna kan 
kommunicera med varandra för att främja sammanhållningen och 
möjliggöra ett starkare föreningsliv. Även om behovet av 
meddelandetavlor i den fysiska miljön minskat något de senaste 
åren, i och med de nya möjligheter som finns för kommunikation på 
internet, så anser förvaltningen att det är viktigt att tavlorna finns 
för de invånare som inte använder internet dagligen. 

Kartan nedan visar vilka meddelandetavlor som finns inom 
stadsdelsområdet idag, samt förslag på var tre nya tavlor kan sättas 
upp. Då en ny meddelandetavla både innebär en investerings- och 
driftskostnad är det viktigt att nya tavlor sätts upp där det finns 
störst behov. Förvaltningens förslag är att nya tavlor sätts upp i 
Ruddammen, Ekhagen och vid Östra station, där det idag saknas 
tavlor. Vad gäller Humlegården anser förvaltningen att den tavla 
som redan finns där är tillräcklig och i studentbostadsområdet på 
Lappkärrsområdet så anser förvaltningen att den tavla som Svenska 
bostäder satt upp för sina hyresgäster är tillräcklig. I Norra 
Djurgårdstaden har det redan fattats beslut om att sätta upp två nya 
tavlor, samt att fortsätta sätta upp nya tavlor i takt med att området 
byggs ut. 
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Befintliga meddelandetavlor (markerade med rött) och planerade nya meddelandetavlor 
(markerade med blått) inom Östermalms stadsdelsområde. 

Förvaltningen har även genomfört en inventering av de befintliga 
meddelandetavlorna inom stadsdelsområdet i syfte att se vilka 
tavlor som är i dåligt skick och som behöver bytas ut. 

Arbetet med att byta ut och sätta upp nya tavlor kommer att 
genomföras under våren/sommaren 2020. 

Christina Klang Therese Rosen
Stadsdelsdirektör Avdelningschef

Bilagor
1. Skrivelsen



Attesterat av
Detta dokument har godkänts digitalt av följande personer:
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ÖSTERMALMS STADSDELSNÄMND 2019-10-24
Socialdemokraterna
Vänsterpartiet

Övriga frågor – Skrivelse

Birgit Marklund Beijer m.fl. (S)
Marion Sundqvist m.fl. (V)

Fler meddelandetavlor på Östermalm

Det är viktigt att medborgarna kan upplysa varandra om händelser samt bjuda in till möten 
och föreningar. Detta främjar sammanhållningen samt möjliggör till ett starkare föreningsliv – 
och även till en starkare demokrati. 

En del av detta handlar om att medborgarna ska ha tillgång till offentliga meddelandetavlor. 
Även om internet erbjuder stora möjligheter så använder många människor inte internet 
dagligen. Dessutom är dessa kanaler ofta privatägda. Det vore önskvärd om det fanns fler 
offentliga forum.  

Vi föreslår 

Att förvaltningen ges i uppdrag att utreda möjligheten att sätta upp fler meddelandetavlor till 
exempel i Engelbrektsområdet – Ruddammen, Östra station, Humlegården, Lappis/Ekhagen.
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